



威雅学校简介 WAS Introduction

一、常州威雅 WASCZ

学校简介 WASCZ Introduction

常州市武进区威雅实验学校成立于 2012 年 9 月 (简称: 常州威雅学校), 坐落在美丽的西太湖畔, 拥有当前最先进的校园设施, 常州威雅 (前牛津国际公学) 是一所男女混校, 招收 3 岁至 18 岁的寄宿生和走读生, 现有学生 1250 人左右。

Founded in Sep 2012 and located by the beautiful West Taihu Lake and with state-of-the-art facilities, Wycombe Abbey School Changzhou (formerly Oxford International College) is a British style co-educational boarding and day school for children aged 3-18. Now WASCZ has about 1250 students.

常州威雅教授 IGCSE (国际普通中等教育证书考试) 和 A-Levels (英国普通中等教育证书高级水平考试) 课程。IGCSE 和 A-Levels 考试在国际范围内广受认可, 其成绩也是进入所有海外大学的有效途径。

WASCZ offers IGCSE and A Levels, the most widely recognized examination in the world, for students to enter any top universities.

迄今为止, 常州威雅八届高中毕业生均以 100% 的通过率和近 50%A+ 和 A 比例通过 A-level 考试, 顺利获得英国、美国、澳大利亚和加拿大等国家知名学府深造的机会。在英国方向上, 每年均有 75% 的毕业生能够进入英国罗素集团大学联盟院校, 其中英国 G5 院校的录取通知书占比稳定在 25% 以上。2023 年, 84 位毕业生获得涵盖了 60 多种不同专业的录取, 其中不乏剑桥大学、牛津大学、帝国理工学院、伦敦大学学院、伦敦政治经济学院等世界一流院校。

So far, all five graduating classes of WASCZ have achieved a 100% pass rate and nearly 50% of students have obtained A+ and A grades in their A-level exams, securing opportunities for further studies at renowned institutions in countries such as the United Kingdom, the United States, Australia, and Canada. In the direction of the United Kingdom, 75% of graduates are able to enter the universities within the Russell Group, with admission letters from the British G5 universities consistently accounting for over 25%. In 2023, 84 graduates were accepted into more than 60 different majors, including prestigious institutions such as the University of Cambridge, University of Oxford, Imperial College London, University College London, and the London School of Economics and Political Science.

常州威雅素以优异学术成绩著称, 在寄宿教育和全人教育领域, 包括运动、艺术、音乐和戏剧等方面也以专业的水准享有盛誉。每年均有部分毕业生前往全球顶尖



艺术和音乐类专业院校深造，如美国帕森斯艺术设计学院、英国北方皇家音乐学院、伦敦艺术大学等。

WASCZ is famous for its Academic excellence, first class boarding and holistic education, including sports, arts, music and drama. Every year, graduates also go on to pursue further studies at top institutions specializing in art and music worldwide, such as Parsons School of Design in the United States, the Royal Northern College of Music in the UK, and University of the Arts London etc.

常州威雅 A-Level 阶段课程列表

The list of courses during the A-Level stage at WASCZ

Mathematics 数学	Further Mathematics 进阶数学	Physics 物理	Chemistry 化学	Biology 生物
Sports Science 运动科学	Psychology 心理学	Computer Science 计算机科学	Information Technology 信息技术	Design & Technology 设计工艺
Business 商务	Accounting 会计学	Economics 经济	Travel Tourism 旅游	Geography 地理
History 历史	History of Art 艺术史	Art & Design 艺术与设计	Graphic Design 平面设计	Photography 摄影
Design & Textiles 纺织设计	Music Technology 音乐技术	Music 音乐	Dance 舞蹈	Drama & Theatre 戏剧
English Literature 英语文学	English Language 英语语言	Chinese Language & Culture 中国语言文化	Spanish 西班牙语	German 德语
Extended Project Qualification (EPQ) 独立研究项目 IELTS 雅思课程				



二、杭州威雅 WASHZ

学校简介 WASHZ Introduction

杭州威雅学校成立于 2021 年 9 月，坐落于杭州市萧山区戴村镇仙女湖畔丛山之中，依山傍水，风景如画。校区拥有高标准教学设施配置，以满足高品质教育教学的要求，并设计融入当地文化特色，着力打造萧山地区独具特色的教育人文地标。学校总占地面积为 200 余亩，建筑面积达到 84055 平方米，学校设计规模幼儿园 9 个班、小学 24 个班、初中 12 个班、高中 12 个班并远期预留 6 个班的规模，规划幼儿园至高中满员总人数约为 1500 人，并可为 960 名学生提供寄宿。目前已拥有 440 名学生。

Founded in Sep 2021 and situated in beautiful Daicun town, Xiaoshan district, Hangzhou, Wycombe Abbey School Hangzhou (WASHZ) lies adjacent to picturesque Xiannu (fairy) lake with a backdrop of beautiful green hills. The campus has also integrated elements of local history and culture to become a unique landmark in Xiaoshan district. The school covers an area of 33 acres with a built-up area of over 84,000 sqm. We maximum have 9 kindergarten classes, 24 primary school classes, 12 junior high and 12 senior high school classes. Furthermore, we have set aside 6 classes for future expansion. We plan to enroll a total of some 1,500 students and can offer boarding accommodation to 960 students. Now WASHZ has 440 students.

秉承全人教育理念，杭州威雅不仅专注于学生卓越学术能力的培养，还通过提供丰富多元的超越课堂的学习体验和机会，深入挖掘每一位学生天赋和潜能，帮助他们今后顺利进入世界知名大学，并在日益全球化的环境中取得成功打下坚实基础。

Adhering to the concept of holistic education, WASHZ not only focuses on cultivating students' outstanding academic abilities but also provides rich and diverse learning experiences and opportunities beyond the classroom. We delve deep into exploring the talents and potential of each student, assisting them in smoothly entering world-renowned universities and laying a solid foundation for their success in an increasingly globalized environment.

对于学术奖学金生，杭州威雅有着一套专门的培养项目，其中包括了一个完善的测试系统、一套成熟的课程体系 and 一支优异的师资团队。学校对所有具备卓越学业能力的奖学金生进行单独授课，组织他们每两周开展一次“大学式小组会”，以及定期举行研讨工作坊、模拟会议等。这一项目将培养学生们的批判性思维、学术求知欲、创造力、领导力、全球意识与国际视野，帮助他们为以后的求学深造，成为未来全球化社会中具有“中国记忆”、发出“中国声音”的领导者做好准备。目前学校高中段现有国内学术奖学金生 12 名，他们已在 IGCSE 和各类国

际竞赛中频频取得傲人成绩，之后有望进入世界顶尖大学求学。

WASHZ has a dedicated program for academic scholarship students, which includes a comprehensive testing system, a mature curriculum framework, and an exceptional team of faculty members. The school provides individualized instruction for all scholarship students who demonstrate outstanding academic abilities. They engage in "university-style group meetings" every two weeks and participate in workshops, simulated conferences, and other activities on a regular basis. This program aims to cultivate students' critical thinking, academic curiosity, creativity, leadership skills, global awareness, and international perspective, preparing them for future higher education and enabling them to become leaders with a "Chinese memory" and a voice representing China in the globalized society. Currently, the high school section of the school has 12 domestic academic scholarship students who have achieved remarkable results in IGCSE and various international competitions. They are expected to pursue studies at top universities worldwide.

杭州威雅 A-Level 阶段课程列表

The list of courses during the A-Level stage at WASHZ

Chemistry 化学	Mathematics 数学	Further Maths 进阶数学	Sociology 社会学
Economics 经济学	Drama 戏剧	Accounting 会计	Design Technology 设计与科技
English literature 英语语言文学	Music 音乐	Business Studies 商务	History 历史
Art & design 艺术与设计	Geography 地理	Psychology 心理学	Travel tourism 旅游管理
Media studies 媒体学	Physics 物理	Biology 生物	Chinese Language & Culture 中国语言文化
Extended Project Qualification (EPQ) 独立研究项目 IELTS 雅思课程			



三、南京威雅学校

学校简介 WASNJ Introduction

南京威雅学校成立于 2021 年 9 月，坐落于南京市江宁区汤山，距市区以东约 20 多公里，西临汤山温泉度假区，风景秀丽。学校占地 123 亩，建筑面积 112250 平方米，可容纳学生 2088 名。学校采用小班化教学，确保每一个学生都能得到老师足够的关注。学校融合中西教育的精髓，将全人教育的理念融合进了校区的每一角落。学生在此不仅可以发展优秀的学术能力，还能全方位发展道德品质、艺术素养和体育潜能，成为真正意义上卓越的世界英才。南京威雅学校提供从幼儿园至高中十五年延续性教育，并为 6 岁以上的孩子提供寄宿选择，目前已有在校生生近 400 人。

WASNJ is located in Tangshan, Jiangning District, Nanjing. The school has a building area of 112,250 square metres and can accommodate 2088 students. The school adopts small class sizes to ensure that every student can get enough attention from the teacher. WASNJ integrates the essence of Chinese and International education, and integrates the concept of holistic education into every corner of the school programme. At the school, students can not only develop excellent academic ability, but also develop their moral character, artistic accomplishment and sports potential in an all-round way and become truly outstanding citizens of the world. WASNJ provides 15 years of consistent education from kindergarten to high school, and provides boarding options for children over 6 years old. Currently there are nearly 400 students at school.

南京威雅在升学阶段提供全球范围内广受认可的 IGCSE 和 A Level 课程，辅以个性化的、专业的升学指导，助力学生叩启全球名校之门。高中阶段，南京威雅意在帮助学生在兴趣、能力、抱负三者形成的坐标系统中，确立自己的定位、明确奋斗的方向，以极尽丰富的 IGCSE 和 A Level 专业课程、和以高学术含金量为代表的 EPQ 课程，助力学生在自己选定的道路上一往无前。

WASNJ provides the internationally recognized IGCSE and A Level course, complemented by personalized and professional university counselling, to help students unlock doors to prestigious schools and universities around the world. In the Senior Upper School, WASNJ aims to assist students in establishing their direction of progress informed by their interest, talents and aspirations for the future. With a rich variety of IGCSE and A Level courses, as well as the academically rigorous EPQ programme, the school empowers students to excel on their chosen paths.



威雅学校

南京威雅 A-Level 阶段课程列表

The list of courses during the A-Level stage at WASNJ

Mathematics 数学	Biology 生物	Physics 物理	Chemistry 化学	Global Perspectives 全球视野
Sports Science 运动科学	Computer Science 计算机科学	Chinese Language & Culture 中国语言文化	English Language 英语语言	Business 商务
Music 音乐	Art 艺术	Economics 经济		
Extended Project Qualification (EPQ) 独立研究项目 IELTS 雅思课程				